
Onderwerp: Rondvraag 110526 

Beste Rob, 

Afgelopen cie vergadering is er afgesproken, dat de vragen voor de rondvraag aan jou per 
email gesteld konden worden. Dat doe ik dan bij deze. 

Met vriendelijke groet, 

Jeroen Boer 
schaduwraadslid VVD fractie Haarlem 

1. Op 14 maart heeft de gemeente Haarlem een brief ontvangen van de Provincie 
Noord Holland met betrekking tot de "Blauwe Golf'of het aanpassen van de 
brugopeningstijden ter optimalisering van het weg- en scheepvaartverkeer. A) Zijn de 
uitkomsten van dit onderzoek al bekend? B) Zo nee, is de wethouder van plan om deze 
gegevens z.s.m. op te vragen om deze maatregelen te versnellen? 

2. In de commissie Beheer is al eens gesproken om de gehele Bolwerkenroute na te 
lopen op mogelijk verbeteringen in de doorstroming, dit in relatie tot de wijzigingen rond 
de verkeerscirculatie op en rond het Stationsplein. Dit onderzoek is nog niet gestart. A) 
Wanneer is de wethouder van plan, dit onderzoek op te starten? 

3. Het doortrekken van de Prins Bernhardlaan is opgenomen in de gebiedsvisie 
Oostradiaal, vastgesteld door de raad op 6 januari 2011. Het is inmiddels ook onderdeel 
van de Regionale Bereikbaarheidsvisie. A) Met welke concrete stappen is de wethouder 
op dit moment bezig om het doortrekken van de Prins Bernhardlaan mogelijk te maken? 
B) Welk tijdsplan/ stappen ziet de wethouder voor zich, met betrekking tot de Prins 
Bernhardlaan? 

4. Het onderzoek naar verdubbeling van de Oudeweg is nog niet gestart. A) Wanneer is 
de wethouder van plan, dit onderzoek op te starten? 
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